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Abstract (en)
The tap fitting has a tap socket (2) comprising a flange (3) for attachment to sanitary furniture. A water outlet (16) is flow-connected with a cartouche
(6) via a channel (10). The water outlet is attached to the flange of the tap socket, and a section (11) of the channel runs through the flange. The
flange separates a visible region from a fitting region of a tap, where the visible region comprises the flange with operating elements (12) of the
cartouche and the water outlet that is provided at a distance from the flange.

Abstract (de)
Bei einer Wasserarmatur weist der Armaturensockel (2) einen Flansch (3) zur Anlage an ein Sanitärmöbel oder dergleichen auf. Im Armaturensockel
(2) ist eine den Wasserdurchfluss regelnde Kartusche (6) vorgesehen, und ein Wasserauslauf (16) ist mit der Kartusche (6) Ober einen Kanal (10)
strömungsverbunden. Der Wasserauslauf (16) schließt an den Flansch (3) des Armaturensockels (2) an, und ein Abschnitt (10) des Kanals (11)
verläuft durch den Flansch (3).
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